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Brevik skola

Liberalernas anser att områdetnordost om Breviks skola i förstahand böranvändastill en

förskolaoch en konstgräsplan.Konstgräsplanenförutsättervi anläggsmed 100% organiskt

granulat sådet inte finns någonrisk att plast kommer ut i Kalvfjärden.

Om förvaltningensförslagatt iställetförläggakonstgräsplanenmellan skolan och Kalvfjärdenär

möjligtatt realisera, ärdetta ett ännubättrealternativ. Vi liberaler ser i såfall den oanvända

ytan intill den kommande förskolansom en långsiktigmarkreserv. Därförser vi inte att det är

lämpligtatt bygga bostäderjust här. Det kan i framtiden uppståytterligare behov förskolans

eller förskolansverksamhet som krävernya lokaler. Om till exempel skolan i en framtid blir en

F-9 skola, kommer vi att behövakomplettera nuvarande lokaler med en idrottshall. Skolan eller

förskolankan ocksåkomma att behövanya ytor eller lokaler av någotannat skäl. Men fram tills

dess, ärdet förståsmöjligtatt användadenna markyta påannat sätt.

Idag finns dären infartsparkering, och det kan vara en lämpliganvändningävenframöver. Men

vi har ocksåbehov av såkallade etableringsytor. En otydlighet äratt en etableringsyta kan

innebäraväldigtolika saker. På infartsparkeringen intill förskolanoch skolan kan det vara helt

problemfritt att ställaupp byggbodar förfunktioner som platskontor, lunchrum och toaletter.

Ävenlagring och uppställningav viss typ av byggmaterial kan vara acceptabelt. Men vi liberaler

kan inte acceptera någonform av masshantering eller annan verksamhet som bullrar, dammar

eller päannat sättstör,begränsareller skapar risker förskolans eller förskolansverksamheter.
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